

No. 6466. OPTIONAL PROTOCOL OF SIGNATURE CONCERNING THE COMPULSORY SETTLEMENT OF DISPUTES. ADOPTED BY THE UNITED NATIONS CONFERENCE ON THE LAW OF THE SEA, HELD AT GENEVA FROM 24 FEBRUARY TO 27 APRIL 1958, AND OPENED FOR SIGNATURE ON 29 APRIL 1958<sup>1</sup>

N° 6466. PROTOCOLE DE SIGNATURE FACULTATIVE CONCERNANT LE RÈGLEMENT OBLIGATOIRE DES DIFFÉRENDS. ADOPTÉ PAR LA CONFÉRENCE DES NATIONS UNIES SUR LE DROIT DE LA MER, TENUE À GENÈVE DU 24 FÉVRIER AU 27 AVRIL 1958, ET OUVERT À LA SIGNATURE LE 29 AVRIL 1958<sup>1</sup>

---

DEFINITIVE SIGNATURE

*Notification received on:*

8 December 1989

HUNGARY

(Effective on 8 December 1989 as regards the Convention on the Territorial Sea and the Contiguous Zone and the Convention on the High Seas, in respect of which Hungary had deposited instruments of ratification on 6 December 1961.)

*Registered ex officio on 8 December 1989.*

---



---

SIGNATURE DÉFINITIVE

*Notification reçue le :*

8 décembre 1989

HONGRIE

(Avec effet à compter du 8 décembre 1989 en ce qui concerne la Convention sur la mer territoriale et la zone contiguë et la Convention sur la haute mer pour lesquelles la Hongrie a déposé des instruments de ratification le 6 décembre 1961.)

*Enregistré d'office le 8 décembre 1989.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 450, p. 169; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 6 to 9, and 12 to 15, as well as annex A in volume 1249.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 450, p. 169; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 6 à 9, et 12 à 15, ainsi que l'annexe A du volume 1249.